

EIKER O-LAG



Referat fra styremøte nr. 5/2021 25. august kl 19.00 – 21.00 på Klubbhuset

Til stede: Kirsti Aas Olsen, Hans Roar Bakken, Malin Sørensen, Knut T. Maudal, Hilde Hovdenak, Hanne Lysaker Næss og Inger Isnes Tyse.

Forfall: Berit Grosvold, Mona Jensen og Christoph Centmeyer.

Referatet sendes pr. e-post til: styremedlemmer, kontrollutvalg, redaktører av Eikerhornet og redaktør av hjemmeside.

31/21: Oppfølging/status fra forrige styremøte.

Under eventuelt på referat 4/2021 formidlet Kirsti en henvendelse fra Lone Brochmann og Jørgen Mårtenson ang. signering av mangfoldplakaten. Kirsti har vært i kontakt med Lone og vi avventer saken.

32/21:

Status pr nå og planer for høsten fra utvalgene og info fra øvrige arbeidsområder.

Rekruttutvalg v/ Hilde: Rekruttutvalget hadde teamsmøte 11/8 – referat kommer. 25 rekrutter møtte opp på trening etter ferien, og det blir viktig å holde interessen oppe resten av sesongen. En utfordring for neste år er å motivere flere gutter til å delta. Her og nå er målet å få flest mulig med på kommende løp. Sprintløp på Kongsberg er aktuelt. Da er Hilde forhindret i å være med, men aktivutvalget vil bistå rekruttene. Tre lag er påmeldt til stafetten på Kleivstua førstkommende helg. I tillegg kommer Eikermesterskapene.

Treningene fortsetter på tirsdager fram til høstferien med avslutning tirsdag 28. september. I løpet av høsten vil to fra aktiv – Sebastian og Abelone – forsøke seg som trenere for rekruttene.

Grendeutvalget på Ormåsen tilbyr bl.a. frisbee, og det er anlagt en egen frisbeegolfbane ved skileiken. Denne er nå utvidet, og det er stor aktivitet. Aktiviteten er så stor at rekruttutvalget ikke tør å samle rekruttene i skileiken. Dette er tatt opp med Grendeutvalget, og de er positive til å se på hvordan vi kan få til et sambruk. Hans Roar undersøker hvem som regulerer bruken av området, og hvem som har gitt tillatelse til et såpass stort anlegg midt i et område med stor ferdsel.

Aktivutvalg v/Malin: Aktivutvalget hadde fysisk møte 18/8 hvor de oppsummerte våren. Referat kommer.

Grappa har mange unge, så det må jobbes med grunnleggende kartforståelse. Treningen kommer til å ha utgangspunkt fra Ormåsen fram til høstferien. Da vil utvalget ha et nytt møte for å planlegge vinteren. I tillegg til løpetrening og innetrening i hallen på tirsdager, tenker utvalget å tilby et opplegg for egentrening utover vinteren. Aktivutvalget ønsker også at flest mulig stiller på løp, og de vil bruke Facebook aktivt i dette arbeidet. De har også en tanke om noe sosialt i forbindelse med

Eikermesterskapet sprint. Her må utvalget påse at de følger gjeldene smittevernregler – se under sak 36/21 under.

Det møtte 25 aktive på første trening etter ferien, og det er spesielt positivt at flere foreldre deltar – også på løp. På KM stafett førstkommende helg er fem lag påmeldt. Utvalget har sin avslutningskveld med pizza og premier 23. november. Flere sosiale tiltak kommer utover som quizkveld og grøttest.

Oda er med i utvalget, men har flyttet. Valgkomiteen bør tenke på en erstatte.

Trim og friluftsliv v/Knut: Utvalget har hatt et møte for å planlegge avslutning for 2020. Den blir 26. september på Klubbhuset, og organiseringen kommer til å være enkel og trygg. Premieutdeling for årets turorientering er 15. november på Øvre Eiker Rådhus. Nytt møte for å planlegge neste års turorientering er førstkommende mandag. Det er da ønskelig at det nye kartet (som snart er klart!) over Åsen og Mif-hytta brukes. Hans Roar ønsker at utvalget vurderer en noe annen organisering av grønne turer og stolper. Han forslår at grønne turer kuttes ut, og at det legges opp til stolpeturer/stolpejakt. Han hadde med et hefte fra Ringerike hvor hver side var et kart med inntegnede poster. Mer om stolpejakten finnes her: <https://stolpejakten.no/> Vi har flere kart som egner seg godt til stolpejakt – og flere kan lages.

Over 600 er nå registrert på turorientering.no. Utvalget får mange positive tilbakemeldinger på opplegget. Positivt at det er 10 poster på kartet – og at disse postene utgjør en rundtur. Gjenbruk av tipåttopp-topper er bare positivt, men fortsatt finnes fine topper som ikke er blitt brukt.

Teknisk utvalg v/Hans Roar: Garasje til vogna er under planlegging, og den vil plasseres inntil eksisterende garasje på østsiden mot kildesorteringsanlegget. Utvalget skal ha neste møte 6. september.

Det jobbes fortsatt med følgende datoer for løp:

- Torsdag 26/5: Eikerløpet på Myrespiten Løpsleder: Hans Roar Bakken
- Fredag 27/5: O-løp (evt. sprint) arrangert av en av naboklubbene
- Lørdag 28/5: Jubileumstafetten Løpsleder: Hans Roar Bakken
- Søndag 29/5: O-løp arrangert av en av naboklubbene

Når det gjelder årets treningsløp, så har det vært etterlyst en 3km med større vanskegrad, og vi bør vurdere om vi kan ha en 3km på A-nivå.

Husutvalg: se sak 36.

Øvrige arbeidsområder:

33/21: Regnskapsrapport pr juli 2021 (jf rapportering Adm rutiner).

Inger refererte og forklarte tilsendte (omfattende) rapport. Økonomien er god.

34/21: «Orientering – Kart i skole og fritid».

Skolegårdskartene for Røren og Skotselv er ferdig. Åsen og Hokksund barneskole er snart ferdig. I tillegg lager Hans Roar skolegårdskart for Eiker vgs.

Prosjektet tilbyr mange kurs, og både Hans Roar og Hanne deltar på relevante kurs.

De skolene som er med i prosjektet får gratis materiell – «O-skolesekken» og «Faste postmarkeringer». Dette materiellet kommer i uke 34, og Hanne distribuerer det til skolene. Det er anbefalt at O-laget hjelper skolene med å plassere de faste postmarkeringene. Inger gjør dette på

Røren, og Hanne tar kontakt med Åmund og spør om han kan hjelpe Skotselv skole. Vi kommer tilbake til videre bruk når vi har fått materiellet.

Legger ved siste månedsinfo: <https://www.o-skolen.no/wp-content/uploads/Manedsinfo-august-2021.pdf>

Kenneth Buck har overtatt jobben til Isa Heggedal som kretskoordinator. I denne forbindelse har han bedt oss om en tilbakemelding om hvor langt vi er kommet i prosjektet. Hanne sender denne tilbakemeldingen.

35/21: Status «Aktuelle frister/årshjul».

Kirsti gikk gjennom de aktuelle fristene.

36/21: Smittevernregler pr 25.8.21. Utleie, bruk av klubbhus og arrangementer.

En-meters-regelen gjelder, og vi kan derfor ikke ha kveldsmat på klubbhuset nå. Premieutdelinger er også vanskelig å gjennomføre. Når det gjelder utleie, så er det de som leier som må vurdere om de klarer å gjennomføre en-meters-regelen.

Vedtak: Vi har ikke kveldsmat på klubbhuset slik smittevernssituasjonen- og reglene er nå. Ved planlegging av evt. sosiale tiltak innen utvalgene, må de ansvarlige være trygge på at en-meters-regelen kan følges. Løpsleder for de to løpene – Over Skauen 25/9 og Eikernatta 5/10, er også smitteansvarlig for arrangementene.

37/21: Eventuelt

- Bruk av uteområdet på Ormåsen – se sak 32/21 under Rekruttutvalget.
- Disp. av bankkonto: Revisor har påpekt at det ikke er to som underskriver. Vi har tilrettelagt for at dette kan iverksettes.

Hanne Lysaker Næss

Ref.

Neste møte mandag 4. oktober: Malin har med «noe å bite i».